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SOLNA FÄLTRITTKLUBB   

Järvavägen 7 
170 79 Solna 
www.sfrk.nu 

TID:     2023-10-09 18.00-19.30 
PLATS: Cafeterian, Gröna Ridhuset 
 
 

Närvarande:  

Sara Skullered (Ordförande) 
Karin Wennerholm (Kassör) 
Annette Alkebo (Utbildningskommittén) 
Jessica Öhman (Fastighetskommittén, TK) 
Lennart Sandqvist (Fastighetskommittén) 

Susanne Darbring (Fastighetskommittén) 
Sofia Lundberg (Vice sekreterare)  

Lena Erneling Albers (Medlemsansvarig) 
Berit Berggren (Sekreterare, suppleant) 
Johanna Blückert (Lokstödsansvarig, suppleant) 
Agnes Lindström (Ungdomsledamot, USEK) 
 

Ej närvarande: 

Nina Cromnier (Vice ordförande, (TK) 
Tilda Moodysson (Ungdomsledamot, USEK) 
 

 

 

§ 1  MÖTETS ÖPPNANDE 

Sara Skullered förklarar mötet öppnat.  

 

§ 2  VAL AV JUSTERINGSPERSON 

Sofia Lundberg väljs att jämte ordförande justera protokollet. 

 

§ 3  FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA 

Föredragningslistan godkänns.  

 

§ 4  FÖREGÅENDE PROTOKOLL   

Protokoll från den 14 augusti godkännes. Föregående protokoll från 2023-09-11 bordlägges till 
nästa möte. 

 

§ 5  TÄVLINGSKOMMITTÈN 

Lokaltävlingar dressyr 1/10 och hoppning 8/10. 

Klubben ordnade en lokaltävling i dressyr den 1/10 och en lokaltävling i hoppning den 8/10. 
Styrelsen skickar ett stort tack till alla medlemmar som hjälpt till inför, under och efter 
tävlingarna.  

Dressyren hade 44 starter (LB och LA blev helt fulla, medan det var 9 av 20 möjliga i MsvB). 
Överlag var det ett välfungerande event som uppskattades av överdomare, domare, ryttare och 
funktionärer. Mer information kommer till nästa styrelsemöte.  

Leon Rhodin valde ut och delade ut Parkeringsvaktens rosett till det ekipage han valde ut. Detta 
skedde vid dressyrtävlingen. Syftet med priset är att uppmärksamma den som kommer till 
tävlingsplatsen väl förberedda, beträffande både sig själv och sin häst.  

Årets vinnare var Cecilia Åhlberg på hästen Hoppie. Detta uppmärksammandes i en artikel i 
Hippson. 

Hoppningen hade 52 starter fördelade på 35 olika ekipage varav 12 från Solna. Dagen flöt på bra, 
och både överdomare, domare, och banbyggare visade uppskattning för eventet och dess 
genomförande. 

 

about:blank
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Inköp nya bommar 
Vid förra styrelsemötet togs ett beslut att vid behov köpa in nya toppbommar, pga. det nya 

regelverket. Baserat på detta har följande inköp gjorts: ett helt nytt hinder med 6 bommar, 3 helt 
nya uppsättningar av bommar (4st. av varje) samt 6st. som är omålade. Kostnaden för detta blev 
7 155kr. 

- Styrelsen beslutar att godkänna inköpet. 

 

§ 6 SAMARBETE SOLNA STAD 

Möte Solna SAM 27 september.  
Sara rapporterar från mötet med Solna SAM (Solna idrottsföreningars samorganisation) den 27 

september. Huvudnumret på mötet var en presentation om den planerade ombyggnationen av 
Vasalundshallen. För ridklubbens del var mötet med Patrik Olsson, person hos RF-SISU som 

ansvarar för kontakten mot Solna stad, viktigt för att kunna informera om vår unika verksamhet i 
jämförelse med övriga idrottsföreningar. För att få en större förståelse kring ridsport och vilka 
förutsättningar vi behöver för att kunna vara framgångsrika i vår verksamhet. 

Anna-Karin Persson, ordförande för Hufvudsta Ridklubb var med på mötet. Sara och Anna-Karin 
tog upp en diskussion kring möjligheterna att samarbeta runt hopptävlingar eftersom många 

klubbar numera har dåligt med starter. (Av denna anledning fick t ex Hufvudsta ställa in sina 
tävlingar den 1 oktober.) 

- Styrelsen beslutar att Sara tar kontakt med Anna-Karin för att gemensamt bjuda in RFs 
representant Patrik Olsson. 

 
Den 15 november kl.18.30 har Solna SAM ett extrainsatt årsmöte för att rösta till förändringar i 
Solna SAM:s stadgar.  

- Styrelsen beslutar att Sara går som vår representant på mötet. 

 

Möte med Kultur & Fritid.  
Sara har varit i kontakt med Johan Nilsson, Chef fritid och förening, och Rickard Jonsson, 
Driftschef anläggningar, för att diskutera hur vi bäst genomför de regelbundna avstämningar som 
finns stipulerade i vårt avtal. De har kallat till ett möte i mitten av oktober för att diskutera detta. 

 

§ 7 EKONOMI 

Karin informerar att klubben ligger i linje med budgeten för de flesta poster. Det ser dock ut att bli 
lägre LOK-intäkter än vi budgeterat för. På grund utav färre genomförda aktiviteter 
(juniorridlektioner, klubbtävlingar, USEK), och att en del aktiviteter från HT 2022 inte kom med. 
Enligt beräkningar hamnar LOK-stöd på cirka 40 000 SEK lägre än vad vi budgeterade (186 000 
SEK). 

Ekonomiredovisning  
I budgeten hade vi två stora utgiftsposter på totalt 220 000 SEK. 

• Fastighet: 200 000 SEK (Markarbete planeras samt renovering av utbildningssalen) 

• Hjärtstartare: 20 000 SEK 

 

Under året har vi beslutat löpande om större poster för totalt 294 140 SEK: 

• Medfinansiering boxar, 50% 167 138 

• Hjärtstartare      21 868 

• Mensautomat       8 985 

• USEKs käpphästhinder *      9 500 

• Tidtagningssystem      65 169 

• Nya hinder och bommar    21 480 

* USEKs käpphästhinder beslutades 2022, men fanns ej med i budget för 2023. 
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Styrelsen konstaterar att det vore önskvärt att ha en mer långsiktig plan på vilka större 
investeringar som klubben ska göra framöver. 

- Styrelsen beslutar att Sara tar fram förslag på process hur vi kan involvera medlemmar för 
att ta fram ett underlag för framtida större investeringar. 

 

§ 8  MEDLEMSREGISTER & LOK-STÖD 

Johanna informerar att ridskolan har börjat närvarorapportera lektionerna i nya systemet. De har 

dock fortsatt inte kopplat häst till ryttare, vilket gör att denna information ännu inte syns i 
MinRidskola. 

Johanna kommer lägga in våra utbildningstillfällen (t ex HLR) samt göra närvarorapporteringen för 
dessa. 

Agnes brukar löpande lägga upp USEKs aktiviteter samt göra närvarorapporteringen för dessa. 
Hon kommer även lägga in aktiviteterna från invigningsshowen. 

 

§ 9 RIDSKOLAN INFORMERAR 

Vattenspridare 

Byte av vattenspridare i gröna ridhuset gjordes den 12/9 och Sara passade på att städa av 
högtalarna som hänger på långsidan. 

 
Återrapportering från utförda kontroller av tekniska anläggningar och nya boxar 

Miljöskyddstillsynen noterade att ridskolan följt uppmaningarna från 2020 års tillsyn och 
implementerat lämpliga åtgärder för att minimera fosforläckage från hagarna.  

Miljöskyddstillsynen har gett en ny lista på åtgärder som behöver vidtas: 

• Det finns nya regler när det gäller hantering och transport av farligt avfall. Ridskolan behöver 
implementera dessa senast den 13 oktober. 

• El-avfall som ligger utomhus bakom stallet behöver flyttas inomhus, för att undvika läckage.  
• Ridskolan behöver börja med sopsortering (enligt nytt lagkrav 2022-01-01). Från 2024-01-01 

behöver även matavfall sopsorteras. 
 

- Styrelsen beslutar att bistå ridskolan med att implementera lämpliga avfallskärl och rutiner 
för att även implementera sopsortering i klubbens verksamhet. Jessica och Agnes ansvarar 
för detta. 

 

Larmanläggning. 

Idag är det 2 olika larmanläggningar i ridhuset respektive klubblokalen, som går till 2 olika 
larmoperatörer. Detta gör att det stundom blir onödiga utryckningskostnader eftersom personalen 
kontaktar fel larmbolag vid utlöst larm. 

Björn och Sara för samtal med Solna stad för att säkra att det bara blir en larmanläggning till en 

larmoperatör.  

 

Innertak i gamla stallet. 
Innertaket i det gamla stallet består av eternitplattor. Plattorna har nu fått stora sprickor och 
måste bytas ut.  Eftersom plattorna innehåller asbest krävs ett saneringsjobb som medför att 
ingen verksamhet kan vara i lokalen/stallet samtidigt. 

Byte av plattor kommer inte att kunna utföras innan sommaruppehållet utan måste utföras då 
hästarna gått på sommarbete.  

- Styrelsen beslutar att Björn tillsammans med Sussie/Fastighetskommittén samtalar med 
Solna stad för att se hur eternitplattorna kan åtgärdas.  

 
Gula ridhuset: Tidpunkt för byte av bågar  
Byte av de återstående 3 bågarna i det Gula ridhuset kommer att ske först till sommaren.  
Trexab kommer att göra visst förstärkningsarbeten för att säkra upp att ridhustaket klarar den 
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ökade belastningen av snö under vintern. Detta arbete ska inte ha någon inverkan på 
ridskoleverksamheten. 

 

Gula ridhuset: Dörr mot läktaren 
Dörren mot läktaren kärvar åter igen. Överenskommelsen med staden är att Trexab ska åtgärda 
detta i samband med att de genomför förstärkningsarbetet av ridhustaket.  

 

Pant 
USEK har tagit över uppgiften att panta tomburkar. Det diskuteras huruvida ridskolan tar tillbaka 
denna aktivitet. Agnes och Björn kommer att diskutera detta inför nästa styrelsemöte.  

 

Slutligen kommenterar Björn dressyr och hopptävlingen. 
Duktiga ryttare och eventet var lyckat och trevligt. Många flitiga funktionärer, bra banbyggare och 

stort engagemang.  
 

§ 10  FASTIGHETSKOMMITTÉEN 

Flytta skåp i Gröna ridhusets omklädningsrum 
Enligt direktiv från brandinspektionen behövde en del av skåpen flyttas så att avståndet blir minst 
90 cm. Fastighetskommittén genom Jessika har gjort ett försök men det är inte tillräckligt. Risk 
finns att det blir färre skåp till medlemmarna. Detta gäller även omklädningsrummen i klubbis. 
Fastighetskommittén gör en ny översyn och kontrollerar om det finns befintliga tomma skåp på 

läktaren som kan användas för att skapa fler skåp på mindre yta. 

- Styrelsen beslutar att Fastighetskommittén (Jessica & Sussie) tar fram en plan och ev. 
kostnad för nya skåp innan den 1 januari för att läggas in i budgeten för 2024. 

 

Beställning av för container 
- Styrelsen beslutar att beställa en container den 20-22 oktober. Sussie har ansvaret att den 

kommer på plats. 

 

Planerade åtgärder för ventilationen 
Solna stad har gjort en OVK-besiktning i klubbis och de har lagt in åtgärderna i 
underhållsbudgeten för 2024. Fastighetskommittén stämmer av att planerna håller vid nästa möte 
med Solna. 

 

Toalettdörrarna i klubbis 
Lennart har reparerat både toalettdörrarna i klubbis. 

 

Stängningsmekanismen av de nya boxarna 

Sussie rapporterar att ingen åtgärd behövs. 

 

Skjutdörr i köket i cafeterian (gröna ridhuset) 
En av skjutdörrarna i köket hoppar hela tiden ut. Lennart/Fastighetskommittén kommer att titta på 
detta. 

 

 

§ 11  ÅRSKALENDARIUM INKL STYRELSENS ATT-GÖRA LISTA 

Hjärtstartare  
Hjärtstartare är nu uppsatt i entrén vid gröna ridhuset. Den ligger i en väska, som lätt kan tas 

med till den plats där hjärtstartaren behöver användas. OBS! Skåpet är upplåst, men är larmat. 
Detta är viktigt eftersom vi behöver veta att ingen tagit utrustningen samt att den inte blivit 
använd (för då behöver man byta elektroder osv). Ridskolans personal har fått information om hur 
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man larmar av skåpet. Det som återstår är att sätta upp skyltar var hjärtstartaren finns samt en 
instruktion.  

- Styrelsen beslutar att Anette ombesörjer att anmäla registrering av hjärtstartaren. 

 
Högtalare/hörselslinga gröna ridhuset.  
Lösningen fungerar, men motionären har inte varit på plats, så den har inte kunnat testats för att 
se om den är tillräcklig. 

 

Medlemsenkät  
Sussie, Agnes och Lena hade ett möte förra veckan. Målsättningen är att göra få ändringar sedan 

förra enkäten så att resultatet kan jämföras med tidigare undersökningar samt att den inte blir för 

lång. Enkäten inkluderar frågor (ca: 11st) om vad medlemmarna tycker om ridutbildningen och 
hästarna samt att det står att vi gör undersökningen tillsammans med Ridskolan.  

Nästa steg är att be ridskolan granska enkäten. Därefter kan den skickas ut. 

Förra gången la man ut länken på Facebook, vår hemsida och Instagram. Förslaget är att göra 
samma även denna gång samt att anslå den på anslagstavlorna. Enkäten bör ligga ute i minst 4 
veckor, och sedan kan tiden förlängas om det är för få svar.  

Lena, Agnes och Sussie kommer att följa upp och sammanställa svaren samt rapportera till 

styrelsen, ridskolan, medlemmarna och kommunen.  

- Styrelsen beslutar att godkänna ovan förslag. Enkäten läggs ut nästa vecka, eller så snart 
ridskolan har godkänt den. Agnes kommer publicera enkäten i våra olika 
kommunikationskanaler och Karin skriver ut ett meddelande om enkäten och sätter upp på 
anslagstavlan. 

 

§ 12  USEK 

Mensskyddsautomat. 
När mensskyddsautomaterna är på plats har Mona lovat att fylla den på löpande. Agnes har 
beställt 2st automaterna, som nu har levererats.  

- Styrelsen beslutar att automaterna kommer att sättas upp på de 2 stora toaletterna i 
klubbis respektive gröna ridhuset. 

- Lennart ombesörjer montering. 

 

Aktiviteter 
Planeringen för höstlovsaktiviteterna är klar och de publiceras i dag. Lucia blir den 17 december 
och den planeringen har startat. USEK är anmäld till en Digital poängjakt genom Folksam och 
ridsportförbundet. 

 

Ridläger 

Utvärdering är gjorde efter sommarens ridläger på Säva Ridcenter. Erfarenheterna tas med till 
kommande ridläger, närmast Södertörns Ryttarcenter. Framför allt säkerheten för deltagarna, 
ansvar och policy hos arrangörerna. 

- Styrelsen beslutar att ordförande skickar mail till Säva för att markera att ridklubben inte 
är ok med hur de hanterade säkerhet och aktiviteterna för våra medlemmar. 

- Styrelsen beslutar att ordförande kontaktar Södertörn för att säkra upp inför nästa års 
ridläger. 

 

Pantamera 
Kvarstår till nästa möte. 

 

§ 13  UTBILDNINGSKOMMITTÉN 

Clinic:  
Sitsträning, planeras i slutet av oktober eller i början av november. 
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Annette presenterade ett förslag från ridinstruktör Lotta Zimmerman från företaget Ekipagebalans. 

Upplägget innebär att undervisa 1-3 ekipage från ridskola uppsuttet. Alla i publiken får också delta 

i avsutten träning från marken. Syftet är att förstå betydelsen av att sitta i en korrekt sits och hur 
man ska göra det, dvs målet är att deltagarna efter denna clinic kommer bli stadigare som ryttare. 

Pris för en clinic på 1,5 timme är 3 125 SEK. 

- Styrelsen beslutar att genomföra en sådan clinic. Ambitionen är att kostnaden fördelas på 
deltagande ryttare och övriga deltagare/publik så aktiviteten går jämt ut (ryttaren tar en 
större kostnad än övriga deltagare). 

- Annette och Karin tar fram prisförslag.  
- Annette kontaktar Björn och beslutar om datum. 

 

HLR-utbildning inkl första hjälpen, 26/9 + 28/9 
Utvärdering efter utbildning: 
• Superbra smörgåsar och fika! Det vore dock bra om det även kan finnas saft eller annan 

alternativ dryck till kaffe. 

• Även säkra att det finns engångs-tallrikar/muggar/bestick + servetter.  
• Säga att folk gärna får komma 17.30 och äta smörgås innan det börjar, en del av tjejerna var 

svimfärdiga när det var paus för fika. 
• HLR-delen var superbra! 
• Det var fortsatt kort tid för Första hjälpen. Man borde kunna dela upp utbildningen i två delar: 

3 timmar för HLR och 3 timmar för Första hjälpen. 
• Första hjälpen var bra, men det vore ännu bättre om den kan bli tydligare med ”use cases” för 

ridning och stallmiljö.  
• Bra att ha en mixad grupp med seniorer, juniorer och personal. 
 

Värdegrundsutbildning  

Annette kommer ta fram ett förslag hur vi går vidare med detta till nästa styrelsemöte.  

 

Grönt kort  
Marie Leckström har bekräftat att hon kommer att ansvara för en Grönt kort-utbildning under 

våren. Annette väntar nu på att hon ska återkomma med datum. 

 

§ 14 HEMSIDA + KOMMUNIKATION 

Uppdatering av hemsidan 

Uppdaterad information från ridskolan och tävlingskommittén återstår fortfarande. Därför har inga 
ytterligare uppdateringar gjorts.  

Sara har bara delvis hunnit gå igenom hemsidan efter attacken i augusti. Hon hoppas hinna med 
resterande (inklusive ladda upp återstående styrelseprotokoll) inom de närmsta veckorna. 

 

§ 15 VAD VILL VI KOMMUNICERA? 

Sara kommer skriva ett ”ordförande informerar” till medlemmarna som bl. a innehåller:  
• Lyckad genomförd invigningsshow. 
• Genomförande av värdegrundsutbildning och att detta arbete kommer fortsätta. 
• Genomförande av HLR-utbildning + hjärtstartare nu finns på plats. 
• Genomförandet av lokaltävlingarna. 

• Att återstående 3 balkar kommer att bytas ut nästa sommar snarare än i höst. 
• Att det blir en Sitsclinic under hösten (om datum finns lägger hon in detta). 
• Vi kommer göra en medlemsenkät under höst. Mer information kommer inom kort. 
• Grönt kort till våren. 

 

§ 16 ÖVRIGA FRÅGOR 
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Ridsportforum 
Ridsportforumet som var planerat för lördagen den 21 oktober är framflyttat till våren 2024. Nytt 
datum är ännu inte satt. 

 

Mötesformalia 
Vi har alltid mycket information som ska delges samtidigt som det ska finnas tid att diskutera 
öppna punkter. Detta gör att mötena ibland blir forcerade mot slutet. Inför dagens möte prövade 

Sara därför att skicka ut en sammanfattning av olika informationspunkter samt underlag för 
beslutspunkter. Tanken är att deltagarna ska läsa genom dessa inför mötet, vilket gör att 
mötestiden kan användas mer effektivt på de frågor som faktiskt behöver diskuteras. Detta 
upplägg underlättar även för sekreteraren under mötet.  

- Styrelsen tycker att detta upplägg fungerade mycket bra och beslutar därför att fortsätta 

på samma sätt inför framtida styrelsemöten.  

 

§ 17 KOMMANDE MÖTEN 

Nästa möte är måndag den 13 november 18-19.30. 

Därefter måndag den 11 december 18-19.30. 

 

§ 18 MÖTETS AVSLUTANDE 

Sara Skullered förklarade mötet avslutat. 

 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet: 

 

 

Berit Berggren 

 
 
 
 

 

  Justeras: 

  Ordförande 

 

  Sara Skullered 

 

Justeringsperson 

 

Sofia Lundberg 

 


